
Kraków, dnia 24 kwietnia 2024 roku

PROTOKÓŁ Nr 4/2024

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny odbytego w siedzibie Rady

Dzielnicy XIV Czyżyny, Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34.

Przewodniczący posiedzenia Komisji – Filip Cichor

Protokołujący posiedzenie – Filip Cichor

Godzina rozpoczęcia posiedzenia – 19:05

Godzina zakończenia posiedzenia – 19:55

Porządek Posiedzenia Komisji

1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – wg. listy obecności.
2. Otwarcie posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
5. Projekty uchwał.
6. Bieżąca korespondencja.
7. Oświadczenia, komunikaty i sprawy bieżące.
8. Zamknięcie posiedzenia.

PRZEBIEG POSIEDZENIA

Ad. 1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia Komisji – lista obecności wg.

załącznika nr 1.

Ad. 2. Prowadzący otworzył posiedzenie Komisji.

Ad. 3. Prowadzący przypomniał zaproponowany w zawiadomieniu o posiedzeniu Komisji porządek
obrad w brzmieniu:

1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – wg. listy obecności.
2. Otwarcie posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
5. Projekty uchwał.
6. Bieżąca korespondencja.
7. Oświadczenia, komunikaty i sprawy bieżące.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w przedmiocie przyjęcia zaproponowanego porządku
obrad. W sposób jednogłośny przyjęto zaproponowany porządek obrad.

Ad. 4 Prowadzący przedstawił protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. Nie zgłoszono żadnych
uwag. Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w przedmiocie przyjęcia protokołu z
poprzedniego posiedzenia Komisji. W sposób jednogłośny przyjęto protokół z poprzedniego
posiedzenia Komisji.

Ad. 5 Nie podjęto żadnych projektów uchwał.
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Ad.6

Przewodniczący odczytał bieżącą korespondencję.

W związku z otrzymaniem wiadomości o audycie przeprowadzonym w Filii Przedszkola 110
mieszczącej się przy ul. Ciepłowniczej 34 głos zabrał Grzegorz Ronij, który był obecny przy
przeprowadzaniu przedmiotowego audytu. Zrelacjonował on członkom Komisji jego przebieg.

Anna Gieras wskazała na potrzebę pozyskiwania środków na remonty placówek oświatowych przede
wszystkim z funduszy unijnych oraz rządowych.

Ad. 7

Łukasz Cieślik wskazał na obecną sytuację w XXX LO - w niedługim czasie ma zostać ogłoszony
konkurs na nowego dyrektora szkoły. Przypomniał on również o trudnej sytuacji SP52, która powinna
zacząć pozyskiwać środki z funduszy unijnych.

Ad. 8

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji

Podpis Protokolanta Podpis Prowadzącego Komisji

Filip Cichor Filip Cichor

Załączniki:

1. Lista Obecności.

2


